

Embassy of India in Tunis
Call for tenders (English version)

Construction of a municipal stadium with synthetic turf in Jaafar area for the municipality of Raoued

The Embassy of India in Tunis is planning to launch a tender to construct a municipal stadium with synthetic turf in Jaafar area for the municipality of Raoued.

The concerned companies wishing to participate in the said tender are invited to take the tender application from the Embassy located at 4 Place Didon, Notre Dame, Mutuellville, Tunis -1002, during the office hours.

Tenders must be sent in a sealed envelope by registered mail or express mail, or deposited directly at the reception office of the Embassy of India in Tunis against a receipt in this regard. The face of the envelope should state the phrase “The call for tenders shall not be opened”.

The construction of a municipal stadium with synthetic turf in Jaafar area is for the municipality of Raoued and will be addressed to H. E. Ambassador of India in Tunis, at the above-mentioned address.

The last date for accepting tenders has been set by the reception office on 02 December 2021 at 12hrs00. Tenders will be opened on the same day and in a public session on 02 December 2021 at the Embassy.

Any tender which violates the conditions of participation or deposits at the reception office after the specified deadline shall be cancelled.

سفارة الهند بتونس

طلب عروض

تهيئة ملعب بلدي من العشب الاصطناعي بمنطقة جعفر لفائدة بلدية رواد

تعترم سفارة الهند بتونس إعلان طلب عروض لتهيئة ملعب بلدي من العشب الاصطناعي بمنطقة جعفر لفائدة بلدية رواد .

فعلى الشركات المتخصصة في المجال و الراغبة في المشاركة في طلب العروض المذكور سحب ملف طلب العروض من مقر السفارة الكائن بـ : **04** ساحة ديدون نوتردام موتويلفيل تونس -**1002**- وذلك خلال التوقيت الإداري .

ترسل العروض داخل ظرف خارجي مغلق عن طريق البريد مضمون الوصول أو البريد السريع أو إيداعها مباشرة بمكتب الضبط المركزي لسفارة الهند بتونس مقابل وصل إيداع في الغرض و يجب أن ينص الظرف الخارجي على عبارة "لا يفتح إعلان طلب عروض".

تهيئة ملعب بلدي من العشب الاصطناعي بمنطقة جعفر لفائدة بلدية رواد و يكون باسم سعادة سفير الهند بتونس على العنوان المذكور أعلاه .

وقد حدد آخر أجل لقبول العروض من قبل مكتب الضبط المركزي يوم **02 ديسمبر 2021** على الساعة **12h.00** و سيتم فتح العروض في نفس اليوم و في جلسة علنية يوم **02 ديسمبر 2021** بمقر السفارة .

و يلغى كل عرض يخالف شروط المشاركة أو يرد على مكتب الضبط بعد الأجل المحدد.